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Protokoll fra styremøte i SK Brann

Sted: Brann Stadion
Tid: 17. januar 2024 kl. 14-18.30

Styremøte nr.1/2024

Til stede: Aslak Sverdrup 
Arild Mjøs Andersen 
Siv E. Rosendahl Skard 
Synnøve Tverlid
Håkon Opdal
Per Arne Flatberg 
Geir Austvik 

Øvrig adm.: Christian Kalvenes, Daglig leder 
Therese Andvik Rygg, Kommersiell leder
Elisabeth Hobrad, Leder for drift og arrangement, sak 4/24
Aleksander Olsen, Sportslig leder Kvinner, sak 5/24
Per Ove Ludvigsen, Sportslig leder Menn, sak 6/24
Aksel Bergo, Fagsjef Akademiet, sak 7/24

Styreleder Aslak Sverdrup startet med å ønske velkommen til styremøtet.

Sak nr 1/24 Godkjenning av innkalling 

Det var ingen spørsmål eller kommentarer til innkallingen.

Vedtak: Innkallingen til styremøtet ble godkjent. 

Sak nr 2/24 Godkjenning av referat

Møteprotokoll fra foregående møte var godkjent elektronisk i Admincontrol, og det var 
ingen ytterligere kommentarer fra styrets medlemmer. 

Vedtak: Protokoll fra styremøtet ble godkjent. 
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Sak nr 3/24 Daglig leder orienterer

Presentasjon var sendt ut i forkant av møtet og styret stilte enkelte spørsmål til denne, 
herunder om evaluering av strategiske satsingsområder i 2023. 

Vedtak: Styret tok saken til orientering.

Sak nr  4/24 Status drift, arrangement og marked

Kommersiell leder Therese Rygg gav en kort status på området og arbeidet nå i starten 
av 2024 knyttet til partoutkortsalg og bedriftsmarkedet, mens Leder for Drift og 
Arrangement Elisabeth Hobrad redegjorde for arrangementer i starten av året.

Arbeidet med utvidet ståfelt på Frydenbøtribunen ble særskilt gjennomgått. Det har 
kommet flere forslag fra supporterne og klubben ønsker å imøtekomme deres ønsker så 
langt som mulig.

Sannsynligvis kommer det nye retningslinjer fra UEFA i april som vil være bestemmende 
for sesongen 2024/25. Det er derfor hensiktsmessig å avvente en beslutning inntil vi har 
fått klarhet i ny regulering. Dette sikrer at klubben ikke gjør investeringer som etter kort 
tid må reverseres. Det var enighet om at det er fornuftig å avvente beslutning og saken 
legges frem på nytt for styret så snart det er ny informasjon.

Styreleder orienterte under dette punktet også om arbeidet mer forsvarlig bruk av 
pyroteknikk på kampene og prosessene som pågår der opp mot politiske myndigheter. 

Vedtak: Styret tok saken til orientering.

Sak nr  5/24 Status sport kvinner

Sportslig leder Kvinner Aleksander Olsen, redegjorde for situasjonen i spillertroppen 
med hensyn til kontrakter, interesse fra andre klubber og skader. Samspillet med Brann 
2 kvinner som nå starter opp ble også kommentert.

Vedtak: Styret tok saken til orientering.

Sak nr  6/24 Status sport herrer

Kontrituert sportslig leder Per-Ove Ludvigsen orienterte om aktuelle og uaktuelle 
spillere, om kontraktsfornyelser, interesse fra andre klubber og skadesituasjonen.
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Dersom det kommer konkrete tilbud på spillere under kontrakt vil det bli lagt frem 
forslag til beslutning med en tydelig anbefaling. Tilsvarende avklaringer gjøres i 
forbindelse med eventuelle signeringer inn. 

Vedtak: Styret tok saken til orientering

Sak nr  7/24 Akademiet

Leder for Brann-akademiet Aksel Bergo presenterte status. Det arbeides med 
spillerlogistikk både på Brann 2 Herrer og Brann 2 Kvinner. Videre ble G17 og G14-
lagene kort omtalt. Kniksen-akademiet vil økt aktivitet i 2024 med helge- og 
feriesamlinger utenfor Bergen samt arrangere en elitecup på sensommeren. Brann er 
opptatt av god dialog med breddeklubber og foreldre knyttet til aktiviteten i Kniksen-
akademiet.

Akademiet er i gang med ny klassifisering, det vil bli redegjort for denne i et senere 
styremøte.

Vedtak: Styret tok saken til orientering

Sak nr  8/24 Anleggsløft

Daglig leder gav en orientering om arbeidet. Prosjektet er i tråd med tidsplaner, og 
overordnet tidslinje er at Brann Stadion skal være klar til påske. Treningsfeltet ved 
Haukelandshallen skal være klar helt i slutten av april, mens treningsfeltet nærmest 
stadion forhåpentligvis står klart til 1. august.

Videre ble mer detaljert fremdrift inne på stadion de nærmeste ukene gjennomgått. Det 
er ønskelig at totalentreprenørs prosjektleder deltar på neste styremøte.

Eierskapet til treningsfeltene på Nymark er ennå ikke avklart med kommunen, men det 
jobbes konstruktivt med løsninger som har akseptabel risiko.

Vedtak: Styret tok saken til orientering.

Sak nr 9/24 – Modell for ansattettelse av ledere i Brann

Styreleder presenterte saken. Sportsklubben Brann har vi organisert oss med enhetlig 
ledelse med totalt resultatansvar på daglig leder, der denne rapporterer til styret i 
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klubben. Denne organisasjonsformen har en rekke fordeler, inkludert tydelighet i 
fordeling av ansvar mellom styret og administrasjonen, og internt i den daglige driften.

Ansettelse av ledere som rapporterer til daglig leder er en av de viktigste oppgavene en 
daglig leder har i alle organisasjoner, da hun/han skal operasjonalisere klubbens strategi 
og organisere menneskene som jobber i klubben hver dag for å nå våre felles mål.

Styret er klubbens øverste utøvende myndighet, og styrer klubbens virksomhet på 
overordnet nivå og fører tilsyn med klubbens daglige ledelse. Styret skal være 
kontrollerende så vel som proaktive i vår rolle og skal i henhold til styreinstruks ansette 
og evt. avsette daglig leder. Større endringer av organisasjonen skal styregodkjennes.

Styret ansetter daglig leder i Sportsklubben Brann. Det klargjøres at ansettelser av 
øvrige medarbeidere og ledere gjøres av daglig leder etter den enhver tid gjeldende 
ansvarsmatrisen. Ansettelse av medarbeidere som rapporterer direkte til daglig leder 
(nivå 2) skal skje i tråd med en fastsatt prosedyre redegjort i saksgrunnlag. Dette gjelder 
også ved ansettelse av hovedtrener for Herrelaget og Kvinnelaget. Dette sikrer en god, 
grundig og åpen prosess i utvelgelsen av medarbeidere som får nøkkelroller i 
Sportsklubben Brann.

Vedtak: Styret vedtar at ansettelser i Sportsklubben Brann på ledere på nivå 2 og
hovedtrenere gjennomføres etter foreslått løsning. Løsningen legges inn i 
relevant dokumentasjon i kvalitetssystemet til klubben.

Sak nr  10/24 Ansettelse sportsjef Herrer

Daglig leder presenterte saksunderlag og kriterier for ny sportsjef Herrer. Sentralt står 
de tre strategiske satsingsområdene spillerutvikling, spillerlogistikk og kultur.

Saken ble grundig diskutert og det var enighet om å gjennomføre en intern prosess i 
tråd med prosedyrene besluttet i sak 9/2024.

Vedtak: Styret tok saken til orientering og gav sin tilslutning om å gjennomføre en 
intern prosess for ansettelse av sportsjef Herrer.

Sak nr  11/24 Styremøter 2024

Det ble besluttet følgende datoer for styremøter 2024/25:

• Onsdag 13.03.24 Styremøte 
• Tirsdag 09.04.24 Styremøte 
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• Torsdag 23.05.24 Styremøte  
• Tirsdag 18.06.24 Styremøte 
• Tirsdag 20.08.24 Styremøte  
• Mandag - onsdag 23-25.09.24 Strategisamling med klubbesøk 
• Tirsdag 22.10.24 Styremøte
• Tirsdag 19.11.24 Styremøte 
• Tirsdag 17.12.24 Styremøte       
• Tirsdag 21.01.25 Styremøte  
• Tirsdag 18.02.25 Styremøte  

Vedtak: Styret besluttet møteplan mars 2024 til februar 2025

Sak nr 12/24 Forberedelse til Årsmøte 6. mars.

Den praktiske gjennomføringen av årsmøtet ble diskutert, herunder forslagsfrist og 
innkallinger. Det er svært viktig at det fungerer teknisk å gjennomføre som hybridmøte. 
Videre ble arbeid med årsrapport og prosessen for denne kort gjennomgått.

Under dette punktet ble kandidater til valgkomiteen diskutert. I tråd med beslutning i 
forrige styremøte har Håkon Opdal og Arild Mjøs-Andersen spilt inn kandidater.

Vedtak: Styret tok saken til orientering

Sak nr 13/24 Fotballtinget

Fotballtinget avholdes 9.-10. mars 2024. Fra styret vil Aslak Sverdrup og Siv Skard delta. 
Aktuelle saker på tinget ble kort diskutert og da særskilt saker med vesentlig betydning 
for klubben i 2024.

Vedtak: Styret tok saken til orientering

Sak nr 14/24 VAR

Det er ønskelig å gjøre en prosess i klubben for å evaluere erfaringene med VAR så langt. 
Det ønskes å legge til rette for et medlemsutvalgsmøte med påfølgende medlemsmøte 
for å gjøre en slik bred evaluering fra Branns side. 
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Vedtak: Det kalles inn til et medlemsutvalgsmøte for å etablere en 
evalueringsprosess av VAR.

Sak nr 15/24 Investeringer

Daglig leder redegjorde kort for mulige investeringer i 2024, herunder Brann Lounge, 
utvidet ståfelt på Frydenbøtribunen, nytt lydanlegg, eie/leie av treningsfeltene på 
Nymark og det nordvestre hjørnet. Saken følges videre opp på neste styremøte.

Vedtak: Styret tok saken til orientering.

Sak nr 16/24 Eventuelt

Det var ingen saker under eventuelt.

Dato for neste styremøte er 21. februar 2024.  

Referent: Therese Andvik Rygg

Godkjent referat:

Aslak Sverdrup Arild Mjøs Andersen Siv Skard 
styrets leder nestleder styremedlem

Per Arne Flatberg Håkon Opdal Synnøve Tverlid
styremedlem styremedlem styremedlem

Geir Austvik Christian Kalvenes
varamedlem daglig leder
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rqp7+5REN7/Rb4ik3H+H/uGqmz1iNKwNL3FDZhsNECxuHaIBllM2znA9

 
 
      2024-03-06T11:22:28.374+01:00     aIMzaloRUky954rW4rY/GSsm8poYA//XgAIP+hTGDmo=  cn=Buypass Class 3 CA G2 ST Business,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 209578344121924218750098    ReBYMc3awfK5bcjKVGIINMh2Sen/07Jtfa0q0H+AcjI=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 1015416679773832303832456    +MFsa0/UXLBnLhZYK4gF8cr9DEjYZvTtiVsw41Kp+qY=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 957802745516833431383684   text/xml    MIIGezCCBGOgAwIBAgILANcF2TfqKJjzbYgwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x MIIFtjCCA56gAwIBAgILAMrSl0OXH9IoboQwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x   MIIHMAoBAKCCBykwggclBgkrBgEFBQcwAQEEggcWMIIHEjCB/aFYMFYxGDAWBgNVBGEMD05UUk5P 
     
         
             Austvik, Geir
             9578-5995-4-145531
             NO
        
         
             application/pdf
             01-2024 Protokoll 17.01.2024.pdf
             hDa0Efdi9VgXccr9nOrMea9pDYG6ImgT5OuLWP76frU=
        
         
             Signicat Sign
             XML Signature
             2024-03-06T12:24:13.107+01:00
        
    
     urn:signicat:signaturepolicy:authbased-ltv:2.2
     
         
         BANKID_MOBILE
         
             By signing this document 01-2024 Protokoll 17.01.2024.pdf I approve of its contents.
        
    
     
         
             
             
             
             
             nbid-mobil-nonin-sign
             3
             admincontrol.com
        
         
             
             
             
        
         
             F929D2F80D59451BBA19144F99490266
        
    
     
         
             
                 2024-03-06T12:23:20.424+01:00
                 started-signature-session
                 
                     81.167.249.197
                     Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) Chrome/122.0.0.0 Safari/537.36
                     The signer started the signature session by doing an HTTP request to the TSP server.
                
            
             
                 2024-03-06T12:23:21.134+01:00
                 presented-document-to-signer
                 
                     The TSP presented the document to the signer.
                     01-2024 Protokoll 17.01.2024.pdf
                     hDa0Efdi9VgXccr9nOrMea9pDYG6ImgT5OuLWP76frU=
                     SHA-256
                
            
             
                 2024-03-06T12:23:50.015+01:00
                 signer-consented-to-document-content
                 
                     The signer approved of the contents of the document.
                
            
        
         
             
                 2024-03-06T12:24:13.107+01:00
                 verified-saml-response
                 
                     The SAML Response attributes from the authentication was verified.
                
            
        
    
 
 
 
 
 
 
 

 
 h5y+lVWjXkdoWRTKpOBwhkLW9agB62RE8MinKgPCEt4=

 
 
 

 
 tRYSRUkSAbfjQPVWIlHDCYWfbO1r9eTzgL/l2gqXKL8=


 
gRGP5QHpK5O2ntcwfOnXrnvlpLySnv61zLXA1MNY7XUrwmvarVVxBa5eqtYEPU6WssBYxIudy7qq
ZuLuhoBzbMd7TBSCtrsemdeaHZtOwMtZxlk/RUJ2PNnOTzd9vbcjUUVJg8gI4DNub4qPCbaHyG/7
A0MeDS6yCwE5xorAjMb5826159ASW7PzJDsHuZwYWIORRGxU0YU/9DCXu7T/IQnpRdEZYb0E7mrD
IvMONNNu1bOE2bpR+GRS5CeoUMa9WCmGRvivJQ6s4hrAqh/idbI/Isq2OMuHQv5kiBkv6MycG8c4
JuskBl0iwSV8CfsTr/SFxarmzakvO7Axl/vQymVdKdh8UsA860DQ0fpOuV1Gd/oRkDClUzm+KHmC
ZJ+KoMLZ0Qzj+JPivvyrcT6Qm1d2RoJEU+jcHZbXvRHTYEv7DBKR33TGrzjMQcw3ZFpGWeyGi7Wr
JSSZkYCUcTXyw//H+eKdpnkxm60HDJwT1tNFj+v49UpdvcrOlagxzSyb

 
 
      2024-03-06T12:24:13.417+01:00     aIMzaloRUky954rW4rY/GSsm8poYA//XgAIP+hTGDmo=  cn=Buypass Class 3 CA G2 ST Business,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 209578344121924218750098    ReBYMc3awfK5bcjKVGIINMh2Sen/07Jtfa0q0H+AcjI=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 1015416679773832303832456    +MFsa0/UXLBnLhZYK4gF8cr9DEjYZvTtiVsw41Kp+qY=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 957802745516833431383684   text/xml    MIIGezCCBGOgAwIBAgILANcF2TfqKJjzbYgwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x MIIFtjCCA56gAwIBAgILAMrSl0OXH9IoboQwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x   MIIHMAoBAKCCBykwggclBgkrBgEFBQcwAQEEggcWMIIHEjCB/aFYMFYxGDAWBgNVBGEMD05UUk5P 
     
         
             Sverdrup, Aslak
             9578-5993-4-3763420
             NO
        
         
             application/pdf
             01-2024 Protokoll 17.01.2024.pdf
             hDa0Efdi9VgXccr9nOrMea9pDYG6ImgT5OuLWP76frU=
        
         
             Signicat Sign
             XML Signature
             2024-03-06T12:26:09.243+01:00
        
    
     urn:signicat:signaturepolicy:authbased-ltv:2.2
     
         
         BANKID
         
             I have read the document '01-2024 Protokoll 17.01.2024.pdf' and hereby accept and approve of its contents with my signature.
        
    
     
         
             
             
             
             
             nbid-nonin-sign
             3
             admincontrol.com
        
         
             
             
             
        
         
             F929D2F80D59451BBA19144F99490266
        
    
     
         
             
                 2024-03-06T12:25:06.178+01:00
                 started-signature-session
                 
                     158.37.1.93
                     Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) Chrome/122.0.0.0 Safari/537.36 Edg/122.0.0.0
                     The signer started the signature session by doing an HTTP request to the TSP server.
                
            
             
                 2024-03-06T12:25:06.373+01:00
                 presented-document-to-signer
                 
                     The TSP presented the document to the signer.
                     01-2024 Protokoll 17.01.2024.pdf
                     hDa0Efdi9VgXccr9nOrMea9pDYG6ImgT5OuLWP76frU=
                     SHA-256
                
            
             
                 2024-03-06T12:25:45.233+01:00
                 signer-consented-to-document-content
                 
                     The signer approved of the contents of the document.
                
            
        
         
             
                 2024-03-06T12:26:09.244+01:00
                 verified-saml-response
                 
                     The SAML Response attributes from the authentication was verified.
                
            
        
    
 
 
 
 
 
 
 

 
 qRG0VFr8dN/9zlHgoJVz0MAwGfkpOZtFf42CDo1lAP8=

 
 
 

 
 Mlzpf28/gr5TcNdZ02RuKHUmmGH52wE681lbRLKDHfc=


 
H+rJI3oo0vQ8D1KZ1LM8JGybGFKREsb+XpgSBKQ0ZnIEBeRVkMQZeyjh4yMN0cGRbOUpVHgj/vw8
Iksxal5Fu7AAPKQl7Vk/XXL5c/11VqIdMJharLXJqHAT/Dt5+NrgAkqgUxOejUn0yMfS5zEPg8qH
XvKMuW4Jpm5TvIG/8LBIls9b2O/+2YIZq62olBWT6c5av4Fxaj7kWskktMJ5gjVTls42Gwzc4mWR
bngyoJgWadfjBEZ8gsEMPG4SbqU1wsNEmLRLWIRduP61bkjnPO9pEVTHSBcTkasYXlWd/dwdgKeR
GIMycrkF8dpKZ/r+GMWxEyEBC8F6UB9c+8u+4Z2MUdVEMl3953f8ItJozRZtnwwt3QRdYaBzAgKZ
TkqOz2hZRAIXVAbr6jTMAbahnxQYQjb1fxQ44eZZEqLYTJf8VV1OHcGcPYZpy4vrYokirJvrx7GN
cBMmmn9afvHWA7+UE+ZEmYNR0eydsLJlNBJG94N8nGjf/dF7NA1AIxmv

 
 
      2024-03-06T12:26:09.544+01:00     aIMzaloRUky954rW4rY/GSsm8poYA//XgAIP+hTGDmo=  cn=Buypass Class 3 CA G2 ST Business,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 209578344121924218750098    ReBYMc3awfK5bcjKVGIINMh2Sen/07Jtfa0q0H+AcjI=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 1015416679773832303832456    +MFsa0/UXLBnLhZYK4gF8cr9DEjYZvTtiVsw41Kp+qY=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 957802745516833431383684   text/xml    MIIGezCCBGOgAwIBAgILANcF2TfqKJjzbYgwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x MIIFtjCCA56gAwIBAgILAMrSl0OXH9IoboQwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x   MIIHMAoBAKCCBykwggclBgkrBgEFBQcwAQEEggcWMIIHEjCB/aFYMFYxGDAWBgNVBGEMD05UUk5P 
     
         
             Kalvenes, Christian
             9578-5993-4-1652506
             NO
        
         
             application/pdf
             01-2024 Protokoll 17.01.2024.pdf
             hDa0Efdi9VgXccr9nOrMea9pDYG6ImgT5OuLWP76frU=
        
         
             Signicat Sign
             XML Signature
             2024-03-06T12:51:42.429+01:00
        
    
     urn:signicat:signaturepolicy:authbased-ltv:2.2
     
         
         BANKID
         
             I have read the document '01-2024 Protokoll 17.01.2024.pdf' and hereby accept and approve of its contents with my signature.
        
    
     
         
             
             
             
             
             nbid-nonin-sign
             3
             admincontrol.com
        
         
             
             
             
        
         
             F929D2F80D59451BBA19144F99490266
        
    
     
         
             
                 2024-03-06T12:51:05.183+01:00
                 started-signature-session
                 
                     62.97.205.30
                     Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) Chrome/122.0.0.0 Safari/537.36
                     The signer started the signature session by doing an HTTP request to the TSP server.
                
            
             
                 2024-03-06T12:51:06.162+01:00
                 presented-document-to-signer
                 
                     The TSP presented the document to the signer.
                     01-2024 Protokoll 17.01.2024.pdf
                     hDa0Efdi9VgXccr9nOrMea9pDYG6ImgT5OuLWP76frU=
                     SHA-256
                
            
             
                 2024-03-06T12:51:07.916+01:00
                 signer-consented-to-document-content
                 
                     The signer approved of the contents of the document.
                
            
        
         
             
                 2024-03-06T12:51:42.429+01:00
                 verified-saml-response
                 
                     The SAML Response attributes from the authentication was verified.
                
            
        
    
 
 
 
 
 
 
 

 
 3mjPMdnpJt/Vw2Yubj+AC57rVBj9Lhkkn0TqRkqCS4k=

 
 
 

 
 VJwLDYtva3NkF1O3LoeMbwqeTWkV5xlC4k/8Ezx2TpY=


 
ixPqUW7xRohF4nQy3F7V9J6S468Mk3aYxfrkR69W4vdj1PIocPGKyA5DHjTpROAXZLXEZ03vhmJQ
tqd+FktjFzGMIMDEpOmVVzYaCFOTt0sJpfSgPrQWXwdjPPC7xXTlIKDKeCtQI/hgs1Uuu1zkXN35
0cHMqW+rpOt7dhxbQ7JI7wCrRg2MLntKwemswMn63QN6J8Y8hfhiV0xIt/OsiAozM3Pb1SQxsOXr
2vUuq7jn8FxC1uJtFSuIXtX44CHSnEBqYz65iUIpd9exnPhx7SXkrjNcfVY8l0QEO9uHHLoHROSK
1k/5uGtldVJddh7ZVFjd/lb1OPkpqTqNgKGquScrTBb10e1d81fC1BI3X7dDqyzWgqrOuHl2m0A1
LmpAguYZQD78aTb4o0R+DCtWxWXbDVQXzPIIVaXmnyuS2y60LD+XbxwifqmqxUyVw5Gs/FM5nNmx
OIvaSDNCpu1UnXQvyNkj1z7Us1/0jDFlSjjSl8kwve+Te59NsF7boW3Y

 
 
      2024-03-06T12:51:42.752+01:00     aIMzaloRUky954rW4rY/GSsm8poYA//XgAIP+hTGDmo=  cn=Buypass Class 3 CA G2 ST Business,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 209578344121924218750098    ReBYMc3awfK5bcjKVGIINMh2Sen/07Jtfa0q0H+AcjI=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 1015416679773832303832456    +MFsa0/UXLBnLhZYK4gF8cr9DEjYZvTtiVsw41Kp+qY=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 957802745516833431383684   text/xml    MIIGezCCBGOgAwIBAgILANcF2TfqKJjzbYgwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x MIIFtjCCA56gAwIBAgILAMrSl0OXH9IoboQwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x   MIIHLwoBAKCCBygwggckBgkrBgEFBQcwAQEEggcVMIIHETCB/aFYMFYxCzAJBgNVBAYTAk5PMRMw 
     
         
             Tverlid, Synnøve
             9578-5999-4-2012820
             NO
        
         
             application/pdf
             01-2024 Protokoll 17.01.2024.pdf
             hDa0Efdi9VgXccr9nOrMea9pDYG6ImgT5OuLWP76frU=
        
         
             Signicat Sign
             XML Signature
             2024-03-06T14:27:44.284+01:00
        
    
     urn:signicat:signaturepolicy:authbased-ltv:2.2
     
         
         BANKID
         
             I have read the document '01-2024 Protokoll 17.01.2024.pdf' and hereby accept and approve of its contents with my signature.
        
    
     
         
             
             
             
             
             nbid-nonin-sign
             3
             admincontrol.com
        
         
             
             
             
        
         
             F929D2F80D59451BBA19144F99490266
        
    
     
         
             
                 2024-03-06T14:26:00.871+01:00
                 started-signature-session
                 
                     194.146.244.21
                     Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) Chrome/122.0.0.0 Safari/537.36 Edg/122.0.0.0
                     The signer started the signature session by doing an HTTP request to the TSP server.
                
            
             
                 2024-03-06T14:26:01.284+01:00
                 presented-document-to-signer
                 
                     The TSP presented the document to the signer.
                     01-2024 Protokoll 17.01.2024.pdf
                     hDa0Efdi9VgXccr9nOrMea9pDYG6ImgT5OuLWP76frU=
                     SHA-256
                
            
             
                 2024-03-06T14:26:51.432+01:00
                 signer-consented-to-document-content
                 
                     The signer approved of the contents of the document.
                
            
        
         
             
                 2024-03-06T14:27:44.284+01:00
                 verified-saml-response
                 
                     The SAML Response attributes from the authentication was verified.
                
            
        
    
 
 
 
 
 
 
 

 
 ve1oKZS8tX9xkIuA+eofNbNitrlotS+ArBErxs2cDmc=

 
 
 

 
 WPlgkQlk+/QfDIE8CHDqtXOD6O7FBdQ4sEkurL83cQg=


 
VHk36Y6CWp2hCHwG5ZjKzQWQkU+ZLK1LApDBdNMaiX7qhA/YlagucMmSspUT9zL5LDrb7BDZ0JUd
6vIKucAJBpEDqzsgF6ZG6GgSvwaDLa7rp7pWJegsxWs6QkZM12rUF3fUhgKCLVCHgQrLauqWKlvd
/+L59xcNTgfh/hJbHGW8A44z1hTbC1okF6GzT1q+yLpNno7CQIL0x6bXj4V1EKyZYvTXcHYA7CHJ
ut5Ldil/3z0Aqrgdpph1TQwiZyqTthboFeseylqZ27J3WbQ2aBsyfW++kaTolEswnF7S9txdy+MD
PWMDQ+LkrzXwMqLu/N4WdCOfCKxgiwjgQzCVuYzn/zHJk3qtHto9pCisKfTcMRTThSLfdn9i6DAs
EM4wy5Vgc7iTI3lePRINqBf8N4zibec9wHu2wJEl1fgeLpgQNNyteC162nXGklckhhgGfktxuzIm
q+TWAjUxISZDUI46NQlia7+41aFC/dR92VBJi377413czQjqR7stFDLj

 
 
      2024-03-06T14:27:44.580+01:00     aIMzaloRUky954rW4rY/GSsm8poYA//XgAIP+hTGDmo=  cn=Buypass Class 3 CA G2 ST Business,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 209578344121924218750098    ReBYMc3awfK5bcjKVGIINMh2Sen/07Jtfa0q0H+AcjI=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 1015416679773832303832456    +MFsa0/UXLBnLhZYK4gF8cr9DEjYZvTtiVsw41Kp+qY=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 957802745516833431383684   text/xml    MIIGezCCBGOgAwIBAgILANcF2TfqKJjzbYgwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x MIIFtjCCA56gAwIBAgILAMrSl0OXH9IoboQwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x   MIIHLwoBAKCCBygwggckBgkrBgEFBQcwAQEEggcVMIIHETCB/aFYMFYxCzAJBgNVBAYTAk5PMRMw 
     
         
             Skard, Siv E Rosendahl
             9578-5999-4-1281352
             NO
        
         
             application/pdf
             01-2024 Protokoll 17.01.2024.pdf
             hDa0Efdi9VgXccr9nOrMea9pDYG6ImgT5OuLWP76frU=
        
         
             Signicat Sign
             XML Signature
             2024-03-07T09:40:58.203+01:00
        
    
     urn:signicat:signaturepolicy:authbased-ltv:2.2
     
         
         BANKID
         
             I have read the document '01-2024 Protokoll 17.01.2024.pdf' and hereby accept and approve of its contents with my signature.
        
    
     
         
             
             
             
             
             nbid-nonin-sign
             3
             admincontrol.com
        
         
             
             
             
        
         
             F929D2F80D59451BBA19144F99490266
        
    
     
         
             
                 2024-03-07T09:40:21.196+01:00
                 started-signature-session
                 
                     84.202.135.186
                     Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko) Chrome/122.0.0.0 Safari/537.36 Edg/122.0.0.0
                     The signer started the signature session by doing an HTTP request to the TSP server.
                
            
             
                 2024-03-07T09:40:21.621+01:00
                 presented-document-to-signer
                 
                     The TSP presented the document to the signer.
                     01-2024 Protokoll 17.01.2024.pdf
                     hDa0Efdi9VgXccr9nOrMea9pDYG6ImgT5OuLWP76frU=
                     SHA-256
                
            
             
                 2024-03-07T09:40:29.918+01:00
                 signer-consented-to-document-content
                 
                     The signer approved of the contents of the document.
                
            
        
         
             
                 2024-03-07T09:40:58.204+01:00
                 verified-saml-response
                 
                     The SAML Response attributes from the authentication was verified.
                
            
        
    
 
 
 
 
 
 
 

 
 mX+IwgTQFQaZ6v2OtSTvgtHmYORXe/nSguyEaxeLqTU=

 
 
 

 
 kPZwzoMZuLCouuDg+WCQAx1UUkKE6trDqnmjgJKNzaU=


 
Pm3iOGO1M8JgoDilkKA2xjLZtWAl0lQkPmwcIeSgNacizaFuJKkr4ZIBXlU1lhSPP8NrrEkarhP5
TXw2boP4N+koKBihrdWujLpGCX+UpZPcagcLj+Q/xq8fP18Jk+RWBe8XVEsbd4P1Z+6CqZco1t4R
KP9qO2tY9Wn5mS6AafBpAnfyhxKc2UvwJeB6xyS2rLwsQCpyon+KiX+hcAdMdAdBR76eSrKBtrrU
qHSqBOpm72sGZkl5d4aHMm6q2Jqo9KBXjPcp9ve+2tK0FD9Vo3+B2tMUyHU4Q0JxvjXawa4G1RHQ
HvhSOkOG+bieT2dRFbt643UZwJx32ftPWEdQJuH75T6BHrtA8Jk40H5oRdGCp9VEEdxIzIPuz2dI
JEaR2iMUtO5ICSlAPW9LHixlZHXIiKHtx16EExnefqBTzDanZnBborvKtU8bLgqSsWQBzCwkl6/t
RMSmKn+mKcOVwUILfUlsX5SHQoHPVLgXwbSTDzxbAa7xwW0fT5ytnO8A

 
 
      2024-03-07T09:40:58.497+01:00     aIMzaloRUky954rW4rY/GSsm8poYA//XgAIP+hTGDmo=  cn=Buypass Class 3 CA G2 ST Business,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 209578344121924218750098    ReBYMc3awfK5bcjKVGIINMh2Sen/07Jtfa0q0H+AcjI=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 1015416679773832303832456    +MFsa0/UXLBnLhZYK4gF8cr9DEjYZvTtiVsw41Kp+qY=  cn=Buypass Class 3 Root CA G2 ST,o=Buypass AS,2.5.4.97=NTRNO-983163327,c=NO 957802745516833431383684   text/xml    MIIGezCCBGOgAwIBAgILANcF2TfqKJjzbYgwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x MIIFtjCCA56gAwIBAgILAMrSl0OXH9IoboQwDQYJKoZIhvcNAQENBQAwZDELMAkGA1UEBhMCTk8x   MIIHLwoBAKCCBygwggckBgkrBgEFBQcwAQEEggcVMIIHETCB/aFYMFYxCzAJBgNVBAYTAk5PMRMw